
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 11. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 417
Ministeren har 8/2-22 besvaret spørgsmål 278 og 279, om hvordan ministeren vil sikre, at 
der ikke er mennesker i Danmark, som ikke har råd til deres medicin. I november modtog 
ministeren en henvendelse fra 11 organisationer på sundhedsområdet med forslag til 
en løsning - at indføre en abonnementsordning i medicintilskudssystemet, så borgernes 
medicinudgifter fordeles ligeligt over året, og borgerne slipper for store spring i egenbe-
talingen, jf. SUU alm. del – bilag 58. Men løsningen nævnes ikke i svarene. Hvordan 
forholder ministeren sig til henvendelsen, og ser ministeren en abonnementsordning som 
en del af en løsning for borgere, der ikke har råd til deres medicin?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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